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Protokół Nr XLIII/22 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 4 sierpnia 2022 roku 
w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1100. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 
2. Aneta Joanna Czarnecka 
3. Przemysław Dybowski 
4. Marek Karolewski 
5. Stanisław Szczepan Kietliński 
6. Agata Koc 
7. Krzysztof Koc 
8. Zygmunt Józef Kosk 
9. Tadeusz Łopaciuk 
10. Antoni Malinowski 
11. Dorota Niemyjska 
12. Maria Jadwiga Radziszewska 
13. Włodzimierz Słonecki 
14. Katarzyna Sylwia Wilkowska 
15. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy. 

 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Radnego Powiatu 
Wysokomazowieckiego, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, dyrektorów i kierowników 
gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów 
osiedlowych oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne.  
 
 
 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XLIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 4 sierpnia 2022 roku 

str.2 

 

Ad pkt 2 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
2) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 
działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 
działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność 
Gminy Ciechanowiec, 

5) odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości, 
6) zmiany uchwały Nr 337/XLII/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 

28 czerwca 2022 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów 
płatności, 

7) przyjęcia regulaminu targowiska ,,Mój rynek" w Ciechanowcu, 
8) rozpatrzenia skargi Pani Z. Ł. na działalność Burmistrza Ciechanowca, 
9) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2022/2023 w Gminie 

Ciechanowiec, 
10) zmieniająca Uchwałę Nr 326/XLI/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 

maja 2022 r. w sprawie zasad udzielania stypendiów uczniom za szczególne 
osiągnięcia w nauce w ramach  „Programu wspierania edukacji uzdolnionych 
dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec”. 

7. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego 
roku szkolnego. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XLIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 4 sierpnia 2022 roku 

str.3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XLII sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XLII sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 

sesjami poinformował, że: 

 

1) 29 czerwca rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na zakup nowego lekkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Bujenka. Wpłynęła jedna oferta na 

kwotę 410 082,00 zł z firmy IUVO CARS Jan Świeboda z Częstochowy. Dnia 

07.07.2022 Prezes OSP Bujenka Damian Pełszyk podpisał umowę na dostawę 

lekkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego marki IVECO. Ministerstwo Spraw 
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Wewnętrznych i Administracji dofinansowało zakup samochodu kwotą 200 tys. 

zł, resztę dołoży Gmina jako wkład własny. 

2) 4 lipca ogłoszone zostało zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej na przebudowę drogi gminnej dojazdowej  

w miejscowości Malec – orientacyjna długość odcinka drogi do przebudowy – 

ok. 1325 m. W wyniku zapytania do dnia 25 lipca złożona została jedna oferta 

przez NPI Damian Mielnik z Węgorzewa za cenę brutto 89.913,00 zł. 

3) 6 lipca w wyniku ogłoszonego w dniu 6 lipca br. postępowania o udzielenia 

zamówienia publicznego pn. „Dostawa wraz z montażem opraw i urządzeń 

oświetlenia ulicznego w Gminie Ciechanowiec” wpłynęła jedna oferta, złożona 

przez Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe „EL-M” Marcin Mróz z Kosowa-

Lackiego cenę brutto 361.410,90 zł. Trwa procedura weryfikacji oferty, celem 

podpisania umowy na realizację zadania. 

4) w dnia 8 – 10 lipca delegacja gminy Ciechanowiec na zaproszenie burmistrza 

Rosbach Steffena Maara uczestniczyła w obchodach Jubileuszu 50- lecia Miast 

Partnerskich. W spotkaniu Ciechanowiec reprezentowali Burmistrz Eugeniusz 

Święcki, Sekretarz Gminy Anna Czapkowska, Kierownik Referatu 

Organizacyjnego Magdalena Kondraciuk oraz pracownicy Referatów Inwestycji 

i Finansowego: Sebastian Kujawski i Karol Pruski. W 2020 roku obchodziliśmy 

jubileusz 25-lecia podpisania umowy o współpracy pomiędzy Ciechanowcem,  

a Rosbach vor der Höhe, niestety z uwagi na ograniczenia związane z 

pandemią koronawirusa wspólne świętowanie rocznicy nie było możliwe. 

Podczas tegorocznej wizyty podpisaliśmy symboliczny akt odnawiający 

partnerstwo miast. 

5) 11 lipca ogłoszony został kolejny przetarg na „Zagospodarowanie terenu 

Ośrodka Sportu i Rekreacji nad Zalewem w Ciechanowcu wraz z modernizacją 

Stadionu Miejskiego”. Termin składania ofert upływa w dniu 19 sierpnia. 

6) 13 lipca w wyniku ogłoszonego postępowania przetargowego została 

podpisana z wybranym wykonawcą Euromax Krzysztof Rokicki z Szumowa 

umowa na realizację rzeczową zadania „Remont budynku Szkoły Podstawowej 

w Łempicach oraz remont budynku Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika 

w Ciechanowcu”. Wartość remontu budynku SP w Łempicach – 980.513,30 zł, 

natomiast remontu budynku SP w Ciechanowcu – 3.739.543,88 zł. 

7) 13 lipca został ogłoszony konkurs na stanowisko Kierownika Klubu Seniora  

w Czajach-Wólce. Aplikacje oraz dokumenty można było składać do dnia 

25.07.2022 roku do godziny 15:30. Nie wpłynęła żadna oferta. 

8) 14 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe na ”Usługę polegającą na 

zagospodarowaniu terenu oraz adaptację elementów budynku i roboty 

przygotowawcze wraz z montażem platformy pionowej przy budynku szkoły 

podstawowej przeznaczonej na żłobek w Ciechanowcu” – taras przy żłobku  

w ramach projektu „Utworzenie żłobka w Gminie Ciechanowiec”. Wpłynęła 

jedna oferta na kwotę 140 500 zł. Trwa weryfikacja złożonej oferty. 

9) 15 lipca w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu została przeprowadzona 

diagnoza cyberbezpieczeństwa w ramach Programu Operacyjnego Polska 

Cyfrowa na lata 2014-2020 dotycząca realizacji projektu grantowego „Cyfrowa 

Gmina”. 19 lipca otrzymaliśmy wyniki diagnozy, które zostały przesłane do 

NASKu. Kolejnym krokiem realizacji projektu będzie ogłoszenie przetargu na 

http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-remont-budynku-szkoly-podstawowej-w-lempicach-oraz-remont-budynku-szkoly-podstawowej-im-mikolaja-kopernika-w-ciechanowcu-p.1150831.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-remont-budynku-szkoly-podstawowej-w-lempicach-oraz-remont-budynku-szkoly-podstawowej-im-mikolaja-kopernika-w-ciechanowcu-p.1150831.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-remont-budynku-szkoly-podstawowej-w-lempicach-oraz-remont-budynku-szkoly-podstawowej-im-mikolaja-kopernika-w-ciechanowcu-p.1150831.html
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zakup nowych komputerów do Urzędu oraz wyposażenia zwiększającego 

bezpieczeństwo informacji znajdujących się w zasobach urzędu. 

10) 18 lipca Gmina Ciechanowiec ogłosiła zamówienie dostawy wyposażenia  

w ramach projektu "Rozwój usług społecznych w Gminie Ciechanowiec": 

Część I – Zakup wyposażenia wypożyczalni sprzętu wspomagająco-

pielęgnującego. Część II – Zakup wyposażenia Klubów Seniora: Malec i Czaje 

Wólka. Część III – Zakup wyposażenia świetlicy środowiskowej oraz mieszkań 

wspomaganych. Termin składania ofert upłynął dnia 26 lipca 2022 roku  

o godzinie 10:00. Wpłynęło 11 ofert. Trwa weryfikacja złożonych ofert. 

11) 19 lipca ogłoszono zamówienie w ramach tego samego projektu na 

prowadzenie zajęć, spotkań, treningów i prelekcji (19 części).  

27 lipca 2022 roku do godziny 10:00 upłynął termin składnia ofert . 

Wpłynęło 4 oferty. Kwoty z ofert znacznie przewyższają możliwości finansowe 

gminy dlatego też postępowanie zostanie unieważnione. W chwili obecnej 

trwają prace nad ogłoszeniem kolejnego postępowania. 

12) 21 lipca ogłoszono zapytanie ofertowe na dostawę i montaż masztu flagowego 

w ramach projektu „Pod biało-czerwoną”. W październiku 2020 roku gmina 

Ciechanowiec dołączyła do projektu „Pod biało-czerwoną”. Mieszkańcy gminy 

Ciechanowiec bardzo aktywnie włączyli się w głosowanie, dzięki czemu nasza 

gmina znalazła się na 3 miejscu w Województwie Podlaskim oraz 1 miejscu  

w powiecie wysokomazowieckim na liście rankingowej. Dzięki temu,  

w najbliższym czasie w parku na placu Jana Pawła II w Ciechanowcu stanie 8 

metrowy maszt flagowy. Termin składania ofert upływa 6 sierpnia 2022 r. 

13) 29 lipca w ramach projektu „Rozwój Usług Społecznych w Gminie 

Ciechanowiec” ogłoszono przetarg na „Remont i przebudowę budynku Klubu 

Seniora w Malcu z budową zbiornika na nieczystości ciekłe”. Termin złożenia 

ofert upływa w dniu 16 sierpnia. 

14) 29 lipca ogłoszono przetarg na ‘”Remont i przebudowę pomieszczeń 

warsztatowych ze zmianą sposobu użytkowania na dwa lokale służące 

zaspokajaniu potrzeb mieszkaniowych w zabudowie mieszkaniowej” – dotyczy 

mieszkań chronionych w ramach projektu „Rozwój Usług Społecznych  

w Gminie Ciechanowiec”. Termin złożenia ofert upływa w dniu 16 sierpnia. 

15) 30 lipca odbyły się uroczystości upamiętniające 79. rocznicę egzekucji na 

„Pałatkach”. Na zorganizowanej przez Urząd Miejski uroczystości pojawili się 

przedstawiciele samorządu, mieszkańcy gminy Ciechanowiec, a także rodzina 

Państwa Wolterów, których najbliżsi zostali rozstrzelani na uroczysku zwanym 

Pałatki. 

16) 1 sierpnia zostało podpisanych 17 umów darowizny w ramach projektu 

grantowego „Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – 

Granty PPGR”. Rodziny, które zakwalifikowały się do udziału w projekcie, 

otrzymały 17 laptopów w całości sfinansowanych z programu. Łączna wartość 

przekazanego sprzętu to 35.861 zł. Dodatkowo każdy laptop został 

ubezpieczony na okres 24 miesięcy. 

17) 1 sierpnia zostało rozstrzygnięte zapytanie ofertowe na zakup wyposażenia do 

świetlicy wiejskiej w Skórcu. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma DAITO s. c.  

z Białegostoku. Umowa opiewa na 16.306,11 zł. Zakup otrzymał 

dofinansowanie z „Programu odnowy wsi województwa podlaskiego – 

Kreatywna wieś” 2022 rok.   

http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-remont-i-przebudowa-budynku-klubu-seniora-w-malcu-z-budowa-zbiornika-na-nieczystosci-ciekle-p.1150912.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-remont-i-przebudowa-budynku-klubu-seniora-w-malcu-z-budowa-zbiornika-na-nieczystosci-ciekle-p.1150912.html
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18) 2 sierpnia w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Podlaskiego odbyło się 

podpisanie umowy o udzielenie pomocy finansowej w kwocie 27 000,00 zł na 

zakup sprzętu ratowniczo – gaśniczego i umundurowania z przeznaczeniem dla 

jednostki OSP Winna-Poświętna. W sumie na ubrania specjalne, koszarowe, 

obuwie i węże strażackie zostanie przeznaczonych 32 000,00 zł (5 000,00 zł to 

wkład własny gminy). 

19) 2 sierpnia dokonano unieważnienia postępowania o udzielenia zamówienia 

publicznego pn. „Przebudowa istniejącej stacji wodociągowej wraz z budową 

zbiornika magazynowego wody uzdatnionej, ujęć wód podziemnych oraz 

niezbędną infrastrukturą techniczną w Radziszewie Sieńczuch gm. 

Ciechanowiec”. Wszystkie trzy oferty, które wpłynęły w postępowaniu podlegały 

odrzuceniu. Niezwłocznie zostanie ogłoszone kolejne postępowanie na wybór 

wykonawcy rzeczowej realizacji zadania.   

20) 2 sierpnia dokonano odbioru końcowego zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 

drogi gminnej wraz ze ścieżką rowerową w ul. Podlaskiej w Ciechanowcu”. 

Wartość odebranych robót 5.787.380,23 zł. 

21) 3 sierpnia Gmina Ciechanowiec złożyła wniosek na dofinansowanie zadania pn. 

„Rewitalizacja małej skali na terenie Miasta Ciechanowiec” – budowa fontanny 

w parku miejskim przy Placu Jana Pawła II. Koszt zadania zaplanowano na 

kwotę 299 995 zł. (prawie 300 tyś. zł.) Dofinansowanie zadania wynosi 118 498 

zł. Przedsięwzięcie realizowane jest w ramach naboru ogłoszonego przez 

Lokalną Grupę Działania Stowarzyszenie „Brama na Podlasie” na projekty  

z zakresu Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego.  

(RPO Województwa Podlaskiego). 

Trwają prace nad przygotowaniem wniosku o dofinansowanie realizacji projektu 

w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2014-2020: na operacje 

typu: Gospodarka wodno – ściekowa. Termin składania wniosków do 

05.08.2022 r. Maksymalna kwota dofinansowania – 5 mln zł. Wysokość 

dofinansowania – nawet do 100 %. 

W ramach tego projektu planuje się: 

1) Zmodernizować  przepompownie wody w Radziszewie Starym i Malcu, 

doposażyć je w zbiorniki retencyjne na wodę o pojemności 30 m3 każdy, 

zautomatyzowanie przepompowni oraz wizualizacja pracy wraz  

z powiadomieniami o stanach alarmowych. Na każdej przepompowni zostaną 

zamontowane panele fotowoltaiczne. Cała sieć wodociągowa za 

przepompowniami zostanie opomiarowana licznikami radiowymi, a także 

zostaną wymienione niesprawne hydranty i zasuwy. 

2) Wybudować 15 szt. oczyszczalni przydomowych przy budynkach 

użyteczności publicznej na terenach wiejskich. 

1. Szkoła Wojtkowice Stare 

2. Świetlica Malec 

3. Świetlica Skórzec 

4. OSP Bujenka 

5. OSP Winna 

6. Szkoła Radziszewo Stare 

7. Szkoła Pobikry 

8. Szkoła Koce Schaby 

9. Szkoła Czaje 

http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
http://bip.um.ciechanowiec.wrotapodlasia.pl/cms/page/ogloszenie-o-zamowieniu-przebudowa-istniejacej-stacji-wodociagowej-wraz-z-budowa-zbiornika-magazynowego-wody-uzdatnionej-ujec-wod-podziemnych-oraz-niezbedna-infrastruktura-techniczna-w-radziszewie-sienczuch-gm-ciechanowiec-p.1150806.html
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10. OSP Radziszewo Króle 

11. OSP Kozarze 

12. OSP Tworkowice 

13. Świetlica Radziszewo Sieńczuch 

14. OSP Koce Basie 

15. Szkoła Łempice 

22) Trwają prace nad Wytycznymi dotyczącymi wyznaczania opłat za dostęp do 

infrastruktury telekomunikacyjnej Regionalnych Sieci Szerokopasmowych.  

Na mocy tych wytycznych Gmina Ciechanowiec będzie mogła zawierać umowy  

z operatorami dotyczące korzystania z Nadbużańskiej Sieci Szerokopasmowej. 

Gmina będzie mogła m. in. wydzierżawić włókna światłowodu, czy też samą 

kanalizację kablową. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami  interpelacje i zapytania nie wpłynęły.  
 
Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiany zwiększają budżet  
o 140 000,00 zł. Głównie są to środki z budżetu państwa na pomoc społeczną. 
Zmniejsza się również środki z wynajmu pomieszczeń w Szkole Podstawowej  
w Ciechanowcu (żłobek oraz pomieszczenia, które wynajmowane są na internat). 
Natomiast jeżeli chodzi o wydatki to w ramach zmniejszeń w niektórych pozycjach 
zabezpiecza się środki na koszty odsetek kredytów już zaciągniętych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 339/XLIII/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki odniósł się do trzech projektów uchwał 
dotyczących dzierżaw i poinformował, że projekty uchwał dotyczą przedłużenia umów 
dzierżaw działek z przeznaczeniem pod garaż oraz pod działalność handlowo-
usługową na okres 2 i 5 lat.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej z 
przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność 
Gminy Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 340/XLIII/22 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność 
Gminy Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 341/XLIII/22 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 
Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 
Drohickiej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 
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dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej 
własność Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, stanowiącej własność Gminy 
Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 342/XLIII/22 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Drohickiej, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu 
nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z ustawą  
o gospodarce nieruchomościami odpowiednia rada może podjąć uchwałę  
o odstąpieniu od zbycia w drodze przetargu nieruchomości przeznaczonych pod 
budownictwo mieszkaniowe lub na realizację urządzeń infrastruktury technicznej albo 
innych celów publicznych, jeżeli cele te będą realizowane przez podmiot, dla którego 
są to cele statutowe i którego dochody przeznacza się w całości na działalność 
statutową. PGE zwróciło się z pismem o zakup działki znajdującej się przy ul. 
Podlaskiej o powierzchni 0,1152 ha na rozbudowę instalacji i potrzeby zwiększenia 
mocy prądu. Burmistrz dodał, że według niego podjęcie tej uchwały jest zasadne.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwał. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 343/XLIII/22 w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu 
nieruchomości stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 337/XLII/22 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru 
i terminów płatności. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że należy dokonać korekty, 
ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdziła niewłaściwe zapisy odnośnie 
kryteriów powinny być zawarte w oparciu o kryterium nie podmiotowe tj. rolników, tylko 
przedmiotowe dla produktów rolnych wytworzonych w gospodarstwie rolnym.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do wszystkich projektów uchwał. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 337/XLII/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów 
płatności o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr 337/XLII/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 28 czerwca 
2022 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 344/XLIII/22 w sprawie zmiany uchwały Nr 337/XLII/22 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie stawek opłaty targowej, poboru 
i terminów płatności stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska ,,Mój rynek"  
w Ciechanowcu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że projekt uchwały dotyczy 
zmian zapisów.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska ,,Mój rynek" w Ciechanowcu  
o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia regulaminu targowiska „Mój rynek” w Ciechanowcu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 345/XLIII/22 w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska „Mój rynek”  
w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Z. Ł. na działalność 
Burmistrza Ciechanowca. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o odczytanie skargi.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała treść skargi.  
Skarga stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała odpowiedź Burmistrza 
Ciechanowca na skargę.  
Odpowiedź stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała projekt uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Z. Ł. na działalność Burmistrza Ciechanowca.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Z. Ł. na działalność Burmistrza 
Ciechanowca o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia skargi Pani Z. Ł. na działalność Burmistrza Ciechanowca. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 346/XLIII/22 w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Z. Ł. na działalność 
Burmistrza Ciechanowca stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok 
szkolny 2022/2023 w Gminie Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie  
z obowiązującymi przepisami prawa obowiązkiem gminy jest zorganizowanie 
niepełnosprawnym dzieciom bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu we 
własnym zakresie albo poprzez zwrot rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży  
i uczniów oraz rodziców do placówek edukacyjnych. Rada zobowiązana jest do 
ustalenia wysokości średniej ceny paliwa.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XLIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 4 sierpnia 2022 roku 

str.16 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2022/2023 
w Gminie Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2022/2023 w Gminie 
Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 347/XLIII/22 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok 
szkolny 2022/2023 w Gminie Ciechanowiec stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 326/XLI/22 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 27 maja 2022 r. w sprawie zasad udzielania stypendiów 
uczniom za szczególne osiągnięcia w nauce w ramach „Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że uchwała Nr 326/XLI/22 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu w sprawie zasad udzielania stypendiów uczniom za 
szczególne osiągnięcia w nauce w ramach „Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec” została podjęta na 
posiedzeniu Rady Miejskiej w dniu 27 maja 2022 r. Podjęta uchwała została 
przekazana do organu nadzorczego, zgodnie z obowiązującymi przepisami. W trakcie 
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weryfikacji, pracownicy Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego stwierdzili, że uchwała 
wymaga korekty poprzez określenie wysokości przyznawanego stypendium oraz 
wykreślenie kryterium przyznania stypendium, jakim jest ocena z zachowania.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 326/XLI/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 
maja 2022 r. w sprawie zasad udzielania stypendiów uczniom za szczególne 
osiągnięcia w nauce w ramach „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci  
i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec” o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr 326/XLI/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 maja 
2022 r. w sprawie zasad udzielania stypendiów uczniom za szczególne osiągnięcia  
w nauce w ramach „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży  
z terenu gminy Ciechanowiec”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 348XLIII/22 w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr 326/XLI/22 Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 maja 2022 r. w sprawie zasad udzielania 
stypendiów uczniom za szczególne osiągnięcia w nauce w ramach „Programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec” 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja 

dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w roku szkolnym 

2022/2023 w Akademii Odkrywców – Żłobku Miejskim w Ciechanowcu będą 

funkcjonować trzy grupy żłobkowe o łącznej ilości 43 dzieci. W Przedszkolu  

w Ciechanowcu będzie funkcjonować siedem grup przedszkolnych, o łącznej liczbie 

152 dzieci zgłoszonych w rekrutacji. Pięć grup będzie mieściło się w budynku głównym 

przedszkola, zaś dwie grupy będą funkcjonowały w budynku Szkoły Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. W roku szkolnym 2022/2023 w budynku przy ul. 

11 Listopada będzie funkcjonować 7 oddziałów klas I-III, planowane jest też 

utworzenie 2 oddziałów przedszkolnych – „zerówek”, a przy ul. Sosnowej – 11 

oddziałów klas IV – VIII. Dokonano stosownych korekt przydziału oraz wyposażenia 

sal lekcyjnych. W obiekcie przy ul. 11 Listopada rozpoczęto prace remontowe 

finansowane w ramach dotacji pozyskanej na ten cel z programu Polski Ład. Aktualnie 

w budynku pracuje ekipa układająca nową instalację elektryczną oraz instalację sieci 

komputerowej. II piętro budynku prawdopodobnie jeszcze przez kilka miesięcy będzie 

udostępniane na potrzeby internatu Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych 

w Ciechanowcu. Budynek Szkoły Podstawowej w Łempicach aktualnie oczekuje na 

rozpoczęcie generalnego remontu. Część prac zostanie wykonana w miesiącu 

sierpniu 2022 r. ale większość w kolejnych miesiącach. W porozumieniu z organem 

prowadzącym szkołę i wykonawcą prac działania będą podejmowane w takim 

zakresie, aby szkoła mogła bezwzględnie zapewnić bezpieczeństwo uczniom  

i pracownikom, a także wypełniać swoje podstawowe funkcje, mimo trwającego 

remontu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 
Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego 
roku szkolnego stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że między sesjami 

interpelacje i zapytania nie wpłynęły.  
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Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że do 
Prokuratury Rejonowej w Wysokiem Mazowieckiem została złożona na niego skarga 
przez okręg wyborczy Winna. Burmistrz poinformował, że w skardze oskarżono go  
o uzgodnienia dotyczące stawki przetargu na budowę drogi do „Rancza na Sówce”. 
Burmistrz poinformował, że na dzień dzisiejszy nie została jeszcze wykonana 
dokumentacja na tą drogę i nie odbył się żaden przetarg, a Pana, który jest 
właścicielem „Rancza na sówce” Burmistrz nie zna.  
 
Głos zabrał Radny Włodzimierz Słonecki, który podziękował za odpowiedź, która 
została udzielona na złożoną przez niego interpelację. 
 
Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który zapytał o drogę relacji  Pobikry – 
Radziszewo–Króle. Radny poinformował również o zakładanym przez gminę Grodzisk 
wodociągu biegnącym od Korycin w kierunku wsi Czaje.   
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o drogę relacji Pobikry – 
Radziszewo–Króle Burmistrz to w złożonym wnioski została zawarta cała droga od 
początku wsi Pobikry do wsi Radziszewo–Króle (odcinek wynosi około 6 km). Dodał, 
że przebieg tej inwestycji będzie wynikał ze specyfikacji przetargowej, która zostanie 
złożona do przetargu na zasadzie „Zaprojektuj i wybuduj”.  
Burmistrz dodał, że dofinansowanie na budowę Obwodnicy Ciechanowca wynosi 
62 000 000,00 zł. W chwili obecnej trwają prace nad jej przeprojektowaniem. Po 
przeprojektowaniu ogłoszony zostanie przetarg.  
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poruszył temat remontu drogi relacji Pobikry – 
Radziszewo–Króle i poinformował, że mieszkańcy innych wsi pytają dlaczego 
remontowana będzie wspomniana przez Burmistrza droga, a nie droga Radziszewo–
Króle – Radziszewo–Sobiechowa, która jest w dużo gorszym stanie.  
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wnioski można było składać na 
miejscowości, w których kiedyś był PGR.  
 
Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał na jakim etapie jest budowa 
zbiornika retencyjnego.  
 
Burmistrz poinformował, że dokumentacja na budowę zbiornika retencyjnego  
w Ciechanowcu jest gotowa. Natomiast realizacja tej inwestycji uzależniona jest od 
finansów z budżetu państwa.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z chce jeszcze 
zabrać głos.  
 
Głos zabrał sołtys wsi Zadobrze, który nawiązał do złego stanu drogi relacji Zadobrze 
– Bujenka i dodał, że jest ona także zanieczyszczona. Sołtys zgłosił również problem 
odwodnienia tej drogi. Poinformował, że sprawa ta była już wiele razy zgłaszana, 
jednak do tej pory nie nastąpiła żadna poprawa.  
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Odnosząc się do wypowiedzi Sołtysa wsi Zadobrze Burmistrz poinformował, że  
w gminie Ciechanowiec jest jeszcze wiele dróg w bardzo złym stanie, przy których 
mieszkają ludzie. Dodał, że droga o której wspomniał Sołtys nie będzie remontowana, 
ponieważ w ocenie Burmistrza jest to zbędna inwestycja.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. 
Nie zabrano głosu. 
 
Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XLIII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 
          Marek Karolewski

 


